
Вх. № 302/15.03.2017 г. 

ПРОТОКОЛ 

 
№ 2 / 20.02.2017 г. 

 

 

от проведено заседание на обществения съвет към детска градина „Еделвайс“ 

 

 

      Днес, 20.02.2017 г., в 17,30 ч., в изпълнение на чл. 267,ал. 1 от Закона за предучилищното 

и училищното образование, се проведе заседание на обществения съвет към детска градина 

„Еделвайс“. 

 

   На заседанието присъстваха 5 членове на обществения съвет, директорът на ДГ „Еделвайс“, 

главният счетоводител на детската градина и представител на Настоятелството на ДГ. 

   Всички присъстващи на заседанието са регистрирани в присъствения списък, който е 

неразделна част от настоящия протокол. Председателят на обществения съвет обяви, че 

заседанието има необходимия кворум и може да се проведе и да взема решения 

      Заседанието протече по предварително обявения от председателя на обществения съвет 

дневен ред, както следва: 

         

1. Одобряване на Стратегия за развитието на ДГ „Еделвайс“ за 

 периода 2016-2020 г. 

2. Запознаване с проекта на бюджет за 2017 г. на ДГ „Еделвайс“ 

3. Разни 

 

         По т. 1 от дневния ред постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

        Райна Филова- директор на ДГ „Еделвайс“ запозна ОС със Стратегията за развитието на 

ДГ „Еделвайс“ за периода 2016-2020 г. 

Ели Герасимова сподели, че одобрява Стратегията за развитието на детската градина. 

 

       След проведеното гласуване за одобряване на Стратегия за развитието на ДГ „Еделвайс“, 

се получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 5 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

           По т. 2  от дневния ред постъпиха следните изказвания: 

 

        Нели Цинцова – главен счетоводител в ДГ „Еделвайс“ запозна ОС с бюджета на детската 

градина. ОС беше запознат с очакваните приходи и разходи по видове, параметрите, въз основа 

на които са формирани разходите за персонал, както и разпределението на бюджета по 

дейности. 

 

     

      Йордан Тодоров предложи идея за намаляване цената на консумираната ел. енергия в ДГ. 

Подкрепен беше от Ели Герасимова и Мирослав Иванов. 

    Госпожа Нели Петкова като представител на финансиращия орган при Община Кюстендил, 

се изказа, че Община Кюстендил извършва проучване за предлаганите цени на ел. енергията. 

 



По т. 3 няма изказвания. 

 

 

     На основание резултатите от проведеното гласуване, общественият съвет към ДГ 

„Еделвайс“ взе следните решения: 

 

1. Одобрява Стратегията за развитие на ДГ „Еделвайс“ за периода 2016-2020 г. 

 

           След изчерпване на дневния ред, заседанието на обществения съвет към ДГ 

„Еделвайс“ беше закрито. 

              

 

 

Протоколист: ...................... 

Соня Златанова 

 

Председател на ОС: ....................... 

Йордан Тодоров 


